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Concernzaken, 25 juni 2019  



Aan de leden van de Gemeenteraad, 
 
Hierbij ontvangt u de toegezegde aanvullende beantwoording van de vragen uit de informatierondes 
van 18 juni jongstleden. De vragen betreffen allemaal de jaarstukken. 
 
 
Ronde bestuur en economie 
  
Vraag: Vervolg vraag op B-3-8: Waarom wordt het dan nog steeds een pilot genoemd, als 

deze langer dan een jaar duurt? 
Antwoord: Wij noemen dit project nog steeds een pilot omdat er vanuit de gemeente 

Maastricht geen structurele financiering is. Er is voor studentenstad 150.000 euro 
beschikbaar per jaar. Hiervan wordt o.a. mymaastricht gefinancierd. Correcter is 
wellicht om te spreken van project. 

  
Vraag: Vervolg op B-3-9: Welke ontmoetingsplekken zijn er nog meer voor internationale 

studenten op basis van de genoemde criteria? 
Antwoord: Ja, de muziekgieterij zien wij ook als een ontmoetingsplek voor internationale 

studenten in de stad. Zoals gezegd hebben wij geen precieze cijfermatige 
onderbouwing of internationale studenten dat ook zo ervaren. De stad wordt 
steeds internationaler en (internationale) studenten ontmoeten elkaar op diverse 
plekken. Zo zien wij dat op meer plekken in de stad internationale studenten elkaar 
treffen. Denk bijvoorbeeld aan het stadspark. Hier worden geen activiteiten 
georganiseerd, maar ontstaat de ontmoeting juist spontaan. De UM geeft ook aan 
dat de bibliotheken als studieplek een belangrijke ontmoetingsplek vormen.   

  
Vraag: Vervolg op B-2-5: Kan er inzicht worden gegeven hoe is de situatie nu is m.b.t. 

overlast studenten (aard van de meldingen, wijk, momenten)? 
Antwoord: Zoals ook reeds aangegeven in de evaluatie van de Pilot Student & Leefbaarheid (RIB 

21 dec. 2018 Evaluatie Pilot Student en Leefbaarheid), hebben de meeste 
overlastmeldingen betrekking op geluidsoverlast. Deze geluidsoverlast wordt 
veroorzaakt door verschillende zaken zoals praten, schreeuwen, zingen, feestjes, 
harde muziek of bespeelde instrumenten, e.d.. Daarnaast kan de gehorigheid van 
sommige panden de oorzaak van geluidsoverlast zijn of de omstandigheid dat 
verschillende tuinen aan elkaar grenzen en zijn ingebouwd waardoor het geluid niet 
weg kan, maar juist versterkt wordt. 
Na geluidsoverlast wordt er door omwonenden van studentenhuizen ook geklaagd 
over verkeerd en/of veel gestalde fietsen, met name op trottoirs, waardoor de 
doorgang wordt geblokkeerd. Hoewel in een aantal gevallen voor studentenhuizen 
tevens een fietsvoorziening moet zijn opgenomen, betekent dit nog niet dat van deze 
voorziening ook altijd door de kamerbewoners gebruik wordt gemaakt. Daarnaast 
zijn er nog de bezoekers van de studentenhuizen, die geen gebruik van de 
stallingvoorziening kunnen maken en mogelijk voor overlast zorgen. 
Voorts wordt geklaagd over het verkeerd aanbieden van vuilniszakken, waardoor 
deze een lange periode aan de straat blijven staan met alle gevolgen van dien. 
Vuilniszakken die te lang worden bewaard, zeker tijdens warme periodes, kunnen 
voor (stank) overlast zorgen.  
Voor verdere informatie over weekdagen en tijdstippen van overlast wordt verwezen 
naar bovengenoemde evaluatie. Hierin is tevens een overzicht opgenomen van de 
preventieve maatregelen die vanuit de gemeente worden toegepast naast toezicht 
en handhaving door gemeente en politie. 

https://maastricht.notubiz.nl/document/7191246/1/RIB%20-%20Evaluatie%20student%20en%20leefbaarheid%20-%20Burgemeester
https://maastricht.notubiz.nl/document/7191246/1/RIB%20-%20Evaluatie%20student%20en%20leefbaarheid%20-%20Burgemeester


 
In onderstaand overzicht is het aantal meldingen van overlast in relatie tot 
kamergewijze verhuur per buurt in 2019 (stand 13 juni) opgenomen. Hierbij is tevens 
aangegeven op welk kwartaal de melding betrekking heeft, of de melding ook 
daadwerkelijk als “overlast” aangemerkt is en zo ja, hoeveel 
waarschuwingen/sancties er zijn toegepast. 
 
 
Meldingen overlast 
kamergewijze verhuur 2019 
(t/m 13 juni) 

    
 

    

Wijk Aantal 
meldingen 

Q1 Q2 Q3 Q4 Overla
st 

waar
schu
wing 

rode kaart 
politie 

 
  jan-

mrt 
apr-
juni 

juli-
sept 

okt-
dec   

Politi
e/ 

BOA 
boete € 140 

Belfort 1 1         1   
Binnenstad 45 23 22     35 33   
Boschstraatkw
artier 

6 6       3 2   

Brusselsepoort 9 9       5 5   
Caberg 2 2             
De Heeg 2 2       2 2   
Heugemerveld 1 1       1 1   
Jekerdal 2   2     2     
Jekerkwartier 4 4       1 1   
Kommelkwarti
er 

7 4 3     4 1   

Limmel 5 5       2 2   
Mariaberg 5 4 1     4 1   
Nazareth 5   5     3 1   
St 
Maartenspoort 

1 1             

Statenkwartier 10   10     7 4   
Wyck 27 1 26     13 8   
Wyckerpoort 6   6     2 1    

  
        

Totaal 138 63 75 0 0 84 63 0 
 
 

  
Vraag: Vervolg op B-2-16: De troep die bezoekers achterlaten in het stadspark wordt 

steeds erger. Wat wordt er aan gedaan om de veroorzaker hiervoor te laten 
betalen? 

Antwoord: Ter voorkoming van zwerfafval/rommel wordt primair ingezet op de plaatsing van 
meer afvalbakken met een grote capaciteit. Mensen worden hier via gerichte 
communicatie op gewezen. Handhaving zelf is lastig want de rommel is vaak pas 
zichtbaar als mensen weg zijn.  

  



 
 

Ronde fysiek 
 
Geen openstaande vragen 

 
 

Ronde sociaal 
  
Vraag: Vervolgvraag op B-5/6-4: Is het beoogde resultaat behaald? 
Antwoord: In het gemeentelijke proces heeft de afstemming tussen de consulenten jeugd 

en wmo ertoe geleid dat er sneller gesignaleerd wordt en er meer begrip is 
voor het vraagstuk. Dit wordt meegenomen in de integrale-gebiedssteams.  
Ook zorgondersteuners zijn alerter op het vraagstuk. Voor jongeren kan de stap 
van jeugdzorg naar volwassenen zorg soms een flinke stap zijn die extra 
begeleiding behoeft. Ook hier moet deze alertheid toekomstbestendig worden 
meegenomen in de afronding van het jeugdzorgdossier.  
Ten aanzien van huisvesting en zelfstandigheid zijn met name de eerder 
genoemde tussenwoonvormen een verbetering. Daar willen we voor de 
toekomst nog meer mee aan de slag. Zelfstandig huisvesten is meteen een hele 
grote stap voor veel jongeren en deze ondersteuning biedt meer kans op 
succes.  

  
Vraag: Vervolgvraag op B-5/6-3: Wanneer gaat de pilot versterken preventie aanpak 

dyslexie van kracht? 
Antwoord: Of, en zoja wanneer deze pilot van start gaat is op dit moment nog niet bekend. 
  
Vraag: Evaluatie pilot 18+/18- staat gepland voor begin 2019. Is deze evaluatie 

gedeeld of alsnog te delen? 
Antwoord De evaluatie zal na de zomer ter informatie aan de raad toegezonden worden. 
  
Vraag: Graag een overzicht van de basisscholen en groepen die meedoen aan 

gezonde jeugd. 
Antwoord: De scholen die meedoen aan Gezonde School/Basisschool in Beweging: 

Amby, Geluksvogel, John F kennedy, Letterdoes, Maasköpkes, Manjefiek, 
Mozaïek, Oda, Petrus Paulus, Regenboog, Scharn, St Pieter, Wyck, Vlinderboom 
 
De aanpak richt zich op de hele school, en daarin worden beleidsmatige 
interventies maar ook activiteiten in praktijk uitgezet. Delen zijn dus voor de 
hele school, sommige activiteiten richten zich op bepaalde groepen, maar 
uiteindelijk zorgen we ervoor dat er voor elke klas wel iets wordt gedaan.  
De intensiteit van de begeleiding en acties van school verschilt, net als de 
inhoud en de activiteiten en de vorm van het beleid. 
 
Daarnaast zijn er ook nog scholen waar in veel mindere mate begeleiding plaats 
vindt  maar wel contact mee is en er zijn scholen waar geen contact mee is, 
maar die wel op eigen initiatief de thema’s rond Gezonde School vormgeven.  

  
Vraag: Zijn er regelingen voor jongeren die willen studeren? 
Antwoord: Voor jongeren tot 18 jaar zijn verschillende ondersteuningsmogelijkheden 

beschikbaar: de declaratieregelingen, stichting leergeld, stichting Fietsbank 



voor bijvoorbeeld een fiets en/of een laptop. Jongeren vanaf 18 jaar zijn 
volwassenen.  
Jongeren in een bijstandsgezin kunnen als zij willen studeren gebruik maken 
van studiefinanciering of tegemoetkoming studiekosten. Voor jongeren met 
een arbeidsbeperking is onder voorwaarden de individuele studietoeslag 
beschikbaar. 

  
Vraag: Vervolg op vraag B-4-2: graag uitsplitsing in percentages van 

leeftijdscategorieën kinderen die leven in een bijstandsgezin. 
Antwoord: Het betreft hier een indicator die wettelijk is voorgeschreven vanuit BBV. Het 

rijk wil daarmee de vergelijking tussen gemeenten mogelijk maken, vandaar 
dat gekozen is voor vaste bronnen met vaste parameters. Uitsplitsing is 
derhalve helaas niet beschikbaar. 

  
Vraag: Mag een formeel niet opgeleverd gebouw (El Habib) juridisch en 

verzekeringstechnisch gebruikt worden voor onderwijs? 
Antwoord: Het schoolbestuur van El Habib draagt als bouwheer de volledige 

verantwoordelijkheid en het risico voor de ontwikkeling, realisatie en 
ingebruikname van het schoolgebouw evenals het voldoen aan de juiste 
formele verzekeringstechnische vereisten voor ingebruikname. Oplevering van 
het schoolgebouw is een bouwtechnisch begrip aangaande zaken die nog bij de 
bouw voltooid moeten worden alvorens de bouwend aannemer wordt 
ontslagen van verdere werkzaamheden. In hoeverre het schoolgebouw al dan 
niet (ook verzekeringstechnisch) in gebruik genomen mag worden, is  dan ook 
een gelegenheid die het schoolbestuur aangaat. 

  
Vraag: Krijgen wij richting het aanvalsplan armoede meer zicht op de redenen 

waarom er meer kinderen in armoede komen? 
Antwoord: 1. Er zijn in Maastricht meer huishoudens met een laag inkomen dan 

gemiddeld in Nederland.  
2.  Van deze huishoudens hebben er meer kinderen dan gemiddeld in 

Nederland. 
3.  Binnen deze groep zijn er meer eenoudergezinnen dan gemiddeld in 

Nederland. 
We weten de omvang van de groep, de wijken waar ze wonen, de relatie met 
schulden.  De groep neemt overigens niet toe in omvang. 

  
Vraag: Hoe verhouden de onderhoudsbudgetten voor het Geusseltstadion zich tot de 

daadwerkelijke (verwachte) onderhoudskosten?  
Antwoord: De storting onderhoud ad 152 K per jaar is gebaseerd op het benodigde 

gemiddelde onderhoud voor een periode van 20 jaar, een en ander gebaseerd 
op een 5 jaarlijks inspectie NEN 2767 en vertaald in een betreffende 
meerjarenonderhoudsplanning.  De storting wordt dus  afgestemd op de te 
verwachten kosten. 

  
Vraag: Wat betekend een eventuele vervanging van de kunstgrasmat in het 

Geusseltstadion voor de bezettingsmogelijkheden? 
Antwoord: In het eventuele geval dat de kunstgrasmat zou worden vervangen leidt dit tot 

een tijdelijke onbruikbaarheid voor bespeling en bezetting. In het algemeen 
vindt vervanging zoveel mogelijk plaats buiten het trainings- en 
competitieseizoen. 



Eventuele vervanging van de huidige kunstgrasmat als deze versleten is door 
een nieuwe kunstgrasmat zal – buiten de feitelijke aanleg - geen impact hebben 
op de bespeelbare uren. Eventuele vervanging van de kunstgrasmat door 
natuurgras heeft wel grote gevolgen voor de bespeelbare uren. Die zijn op 
kunstgras een veelvoud van die op natuurgras. Als het kunstgras in het stadion 
wordt vervangen door natuurgras dat kan dit op Sportpark Geusselt alleen 
worden opgevangen als MVV concessies doet ten aanzien van de gewenste 
velden en de trainingstijden. 

  
 
 
Separaat nagekomen vragen 
  
Vraag: Bij het lezen van de jaarrekening  2018 zie ik in de overzichten Begroting 2018 

primitief en Begroting 2018 na wijziging. Wanneer zijn deze wijzigingen 
geweest? Wanneer is dit behandeld? 

Antwoord: Het wijzigen van de begroting is voor de raad relevant als de kaders op 
programmaniveau wijzigen en/of verschuiven tussen programma’s. Dergelijke 
wijzigingen zijn voorbehouden aan de raad. In principe kan dit gebeuren bij alle 
raadsvoorstellen. In Maastricht trachten we deze wijzigingen veelal te bundelen 
bij de Bestuursrapportage (voor heen de managementrapportage).  
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